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Vragen artikel 40 Reglement van Orde 

 

Van: de heer Schell (PvdA) en de heer Burger (CDA) 

 

Onderwerp: problematiek omtrent breedplaat-betonvloeren 

 

Vorig jaar is een deel van een parkeergarage op Eindhoven Airport ingestort. Oorzaak 

blijkt te liggen in de foutieve toepassing van zogenaamde breedplaat-betonvloeren. Naar 

aanleiding van dit ongeval heeft de toenmalige minister Plassterk gemeenten verzocht 

om eigenaren van gebouwen aan te schrijven die na 1999 met breedplaatvloeren zijn 

gebouwd. In een aantal gemeenten, o.a. in Haarlem, zijn risicovolle vloeren ontdekt en 

er zijn zelfs gebouwen gesloten of zijn er risico beperkende maatregelen getroffen. In de 

gemeente Bloemendaal is enkele jaren geleden het gemeentehuis in gebruik genomen, 

onlangs zijn in Bennebroek twee complexen bij Meerleven opgeleverd, op het Vijverpark 

zijn momenteel grote complexen in aanbouw. 

 

PvdA en CDA hebben de volgende vragen: 

 

1. Heeft de gemeente Bloemendaal overeenkomstig het verzoek van de minister een 

inventarisatie uitgevoerd naar de aanwezigheid van breedplaatvloeren? Zo ja, wat 

heeft deze inventarisatie opgeleverd? Zo nee, gaat de gemeente Bloemendaal nog 

een inventarisatie uitvoeren? 

2. Welke maatregelen gaan er genomen worden om onjuiste toepassing van deze 

bouwtechniek te voorkomen? 

 

 


